

PROFESSIONAL PRACTICE COMMITTEE

專業實務委員會



Chairperson 主席

Mr HUI, Edwin - 許仲誠先生

Members 委員

Mr CHAN Yat-chung, Desmond
陳一宗先生

Mr CHIU Pak-lung
趙伯龍先生

Mr CHOW Chiu-hung, Victor
周超雄先生

Dr YIP Ngai-ming
葉毅明博士

Our Mission

- To provide comments to various government authorities on housing and related issues.
- To exchange best housing management practice with counterparts in the Asian Pacific Region.
- To promote good housing management practice by actively participating in government and local community activities.
- To collaborate with the External Affairs Committee for organizing workshops and seminars on housing management and other interesting topics .

我們的使命

- 向政府提供有關房屋政策的意見。
- 與亞太區的同業交流最佳房管實務。
- 積極參與政府及社區活動以推動優質房屋管理。
- 與對外事務委員會合作，安排工作坊及研討會，探討房管及有關議題。

Our Achievements

- Submitted views on the Building Management (Amendment) Bill 2005 and make oral representation at the meeting arranged by the Bills Committee, Legislative Council.
- Attended Building Safety and Conditions Index (BSCI) Workshop organized by Faculty of Architecture, The University of Hong Kong. It aims to classify residential buildings according to the standards of design and performance in management.
- Participated the Public Health & Services Amendment Bill 2005 seminar organized by Health, Welfare & Food Bureau. It deals with the effective measures to deal with mosquito breeding.
- Jointly organized a legal forum on the Building Management (Amendment) Bill 2005 and Recent Cases with the Hong Kong Institute of Housing to share salient points of the Amendment Bill and other related property management hot topics.

我們的業績

- 就2005年建築物管理（修訂）條例草案提交意見及出席立法會有關草案委員會會議陳述意見。
- 出席香港大學建築學院主辦之大廈安全及狀況指數（BSCI）工作坊。目的在於如何根據住宅大廈的標準，設計及效益作分類。
- 參與由衛生福利及食物局舉行之2005年公眾衛生及市政（修訂）條例草案，探討如何能夠令政府更有效地處理蚊子滋生問題。
- 與香港房屋經理學會合辦法律講座，主題為建築物管理（修訂）條例草案及其它相關案例。